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Ärende: Re: Starboparken/Basketplan
Skickat: 2023-11-27 11:00:14
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Hej,

Tack för svar och tack för informationen! Vi är många som gärna skulle vilja att det finns åtminstone
en funktionsduglig basketplan i området så att alla basket intresserade kan hålla sig aktiva under
sommaren då säsongen är slut :)

Mitt namn är och jag bor på , 16272 Vällingby

Med vänlig hälsning,

>
> 27 nov. 2023 kl. 09:04 skrev Funktion SD04 Hässelby-vällingby <hasselby-
vallingby@stockholm.se>:
>
> Hej !
>
> Om du vill att ditt förslag ska hanteras som ett medborgarförslag, d.v.s, att det hanteras och tas upp
på nämndsammanträdet, så ber jag dig återkomma med fullständigt namn och adress. Detta för att
kunna lämna ett medborgarförslag så måste man vara skriven i stadsdelen.
> Det går också att bra skriva som du gör, då lämnas det över till enheten för park och stadsmiljö som
en synpunkt.
>
>
>
> Hälsningar
>
> Registrator
>
>
>
> Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning
> Avdelningen för verksamhetsstöd/Kansliet
> Box 3424
> Hässelby torg 20-22, 3 tr. 165 55 HÄSSELBY
> Telefon: +08-508 04 169
> Fax: +08-508 04 549
> E-post: Funktion SD04 Registrator
> Funktion SD04 Hässelby-Vällingby
>
>
>
> Information om behandling av personuppgifter
> Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar
personuppgifterna, som är personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information
om stadens behandling av personuppgifter.
>
>



>
>
> -----Ursprungligt meddelande-----
> Från: .se>
> Skickat: den 26 november 2023 12:31
> Till: Funktion SD04 Hässelby-vällingby <hasselby-vallingby@stockholm.se>
> Ämne: Starboparken/Basketplan
>
> Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte
bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.
>
>
> Hej,
>
> Vi är några som undrar om det finns planer på att få en ordentlig basketplan i området då det inte
finns någon i dagsläget?
> Starboparken hade varit en fantastisk plats då både Spånga Basket klubb och Blackeberg Basket
klubb har väldigt många medlemmar i området.
>
> Finns en nedgången grus fotbollsplan som ingen använder. Läste att det kommer ett till utegym men
det finns redan ett vid Nälstabadet. Det är högt tryck på gymmet vissa dagar vilket är fantastiskt och
förstår att ett till kanske behövs.
>
> Det finns flera bra fotbollsplaner i området/närområdet men ingen basketplan som är OK. Därför
önskas en basketplan i området/närområdet.
>
> Önskningar från barn, ungdomar, föräldrar och basketklubbar!
>
> Med vänlig hälsning,
>
>
>
> Skickat från min iPhone




